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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Laarbeek, gehouden 

op donderdag 7 juli 2016 in het gemeentehuis aan de Koppelstraat te Beek en Donk. 

 

F.L.J. van der Meijden , voorzitter 

F.M.J. Biemans , lid 

H.M.M. van Bree , lid 

A.M. Brouwers  , lid 

J.J.M. Brouwers , lid 

W.G.M. van Dijk , lid 

A.A.H.G. de Groot , lid 

J.P.H. Gruijters , lid 

H.J.M. van Haperen , lid 

J.B.J.A.M. Hendriks , lid 

M.J.T. van der Heijden , lid 

M.C. Slaets-Sonneveldt , lid 

B.M. Straatman , lid 

J.H. Strijbosch , lid 

B.H.M. Swinkels , lid 

P.A.J.R. Verschuuren , lid 

J.C.M. Verschuren , lid 

A.G. M. van de Wijdeven , lid 

M.A.H. v.d. Zanden-Swinkels , lid 

M.L.M van Heijnsbergen , griffier  

 

J.H.C.M. Briels , wethouder 

G.T. Buter , wethouder 

A.J.L. Meulensteen , wethouder 

F.P.A.C. van Zeeland , wethouder 

M.J.M. Meertens , secretaris 

 

Afwezig: 

V.T.J.A. van Schaijk , lid 

 

 

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde 

De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezigheid van mevrouw Van Schaijk. De heer 

Van Haperen komt later. 

De heer De Groot wordt aangewezen om in voorkomende gevallen als eerste zijn stem uit te 

brengen. 

Hij merkt op dat niemand zich heeft gemeld voor het spreekrecht. Vervolgens geeft hij een 

korte toelichting op een persbericht van de Commissaris van de Koning dat aan de 

raadsleden is verzonden over de vluchtelingenproblematiek. Kern van dit bericht is dat er in 

september duidelijkheid wordt gegeven over de opgave waarvoor de gemeenten staan als 

het gaat om de aantallen die opgevangen moeten worden. 
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2. Vaststelling agenda. 

De fracties van PNL en het CDA geven aan geen gebruik te willen maken van de gelegenheid om 

aanvullende vragen te stellen naar aanleiding van de antwoorden van het college op de gestelde 

schriftelijke vragen.  

De agenda wordt vervolgens conform het concept vastgesteld. 

 

3. Vragenhalfuurtje.  

De heer T. Brouwers heeft aangegeven namens zijn fractie gebruik te willen maken van het 

vragenhalfuurtje. Hij informeert naar de stand van zaken ten aanzien van het 

huisvestingsprobleem bij het Commanderijcollege in Laarbeek in verband met de toename van 

het aantal leerlingen. 

Hij maakt zich hier ernstig zorgen over. 

Wethouder Buter geeft aan dat het college in gesprek is met de school waarbij ook de raad van 

toezicht is betrokken. Tussen partijen is afgesproken dat er een radiostilte in acht wordt 

genomen waaraan zij zich graag wil houden.  

De voorzitter verzoekt de raad om steun en vertrouwen. De zorgen en ook het urgentiebesef 

zijn bij het college nadrukkelijk aanwezig. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 2 juni 2016. 

De besluitenlijst wordt conform het concept vastgesteld.  

Naar aanleiding van de toezeggingenlijst verzoekt mevrouw Van der Zanden om aanvulling van 

de toezegging over het nieuwe ondernemingsplan Blink. Toegezegd is dat het nieuwe 

ondernemingsplan besproken zal worden voordat het aan het Algemeen Bestuur van Blink wordt 

voorgelegd.  

De voorzitter geeft aan dat de correctie wordt aangebracht. 

 

5. Ingekomen stukken. 

De lijst van ingekomen stukken wordt conform het concept vastgesteld.  

 

6. Voorstel tot vaststelling van de Programmarekening 2015. 

De heer Gruijters, voorzitter van de auditcommissie, leest een verklaring voor waarin de 

bevindingen van de auditcommissie staan verwoord. 

De heer R. Verschuren stelt enkele verhelderende vragen naar aanleiding van de rapportage van 

de accountant. Hij vindt het zorgwekkend dat we kennelijk weinig grip hebben op de 

ontwikkelingen ten aanzien van de zorgbudgetten. Zonder de overschotten op het zorgbudget 

van 2 miljoen zou de gemeente, gelet op het rekeningresultaat van 1,5 miljoen, in feite een 

verlies lijden van 0,5 miljoen. Door de aanhoudende onzekerheid over de hoogte van de 

zorgbudgetten wil hij de middelen die uit het zorgbudget zijn overgebleven behouden voor de 

zorg. Hij vindt het daarom verstandig om het positieve saldo van de programmarekening in zijn 

geheel toe te voegen aan de reserve Decentralisaties sociaal domein. Mocht dat te veel blijken 

dan kan het restant later altijd nog aan de algemene reserve worden toegevoegd. Zijn partij zal 

een amendement van die strekking indienen.   

De tekst van dit amendement luidt als volgt: 

De raad van de gemeente Laarbeek, in de vergadering bijeen op donderdag 7 juli 2016 
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Onderwerp/ontwerpbesluit: Voorstel tot vaststelling van de Programmarekening 2015 

Ondergetekenden stellen voor het ontwerpbesluit, dat bij dit voorstel hoort, te 

wijzigen als volgt: 

 Beslispunt c te wijzigen in: 

 € 1.513.632,- van het resultaat 2015 van de rekening van baten en lasten toe te voegen 

aan de reserve “Decentralisaties sociaal domein”. 

 Beslispunt e te laten vervallen. 

De fractie van Algemeen Belang Laarbeek. 

Mevrouw Van der Zanden constateert dat het, gelet op de teruglopende inkomsten in de 

toekomst op het zorgdomein, goed is om te voor dit doel te reserveren. Doordat het overschot 

vooral te danken is aan een aantal incidentele meevallers maakt zij zich toch zorgen over de 

financiële situatie van de gemeente op langere termijn. Zij wijst in dat verband op de cijfers met 

betrekking tot de structurele exploitatieruimte die aangeven dat er sprake is van structureel  

meer uitgaven dan inkomsten. Met verwijzing naar de geconstateerde kredietoverschrijdingen 

vraagt zij het college welke stappen worden ondernomen om de raad eerder te betrekken bij 

dreigende kredietoverschrijdingen. Het kan niet zo zijn dat de raad telkens alleen achteraf 

goedkeuring geeft aan overschrijdingen van een krediet. Zij stemt in met de reservering van 1,2 

miljoen euro ten behoeve van de Decentralisaties sociaal domein en het restant toe te voegen 

aan de algemene reserve. 

De heer T. Brouwers wil graag geïnformeerd worden over de precieze krediet situatie ten 

aanzien van het voorzieningencluster Aarle-Rixtel. Hij constateert dat er eerst sprake was van 

een plus van 330.000 euro, terwijl er nu melding wordt gemaakt van een overschrijding van het 

krediet van 800.000 euro. Dit is een verschil van 1,1 miljoen. 

De heer Van Bree spreekt van een optimistisch stuk. Zijn fractie stemt in met het voornemen 

van het college om 1 miljoen te reserveren ten behoeve van de Decentralisaties sociaal domein. 

Hij vraagt een toelichting op het voorstel om 47.000 te reserveren voor speeltoestellen. Verder 

wijst hij op de overschotten bij de verschillende gemeenschappelijke regelingen. Hij vraagt het 

college kritisch te blijven op de toename van het eigen vermogen van deze regelingen. Tot slot 

merkt hij op dat de uitbetaling van pgb’s wat hem betreft beter dichter bij de inwoners 

georganiseerd kan worden omdat dit betere controlemogelijkheden biedt.  

De heer Biemans stemt in met het voorstel van het college. Hij doet nog geen uitspraak over 

het ingediende amendement. 

De heer Van der Heijden is blij met het positieve resultaat. Vanwege toekomstige onzekerheden 

binnen het sociaal domein is reservering noodzakelijk. Hij kan zich dan ook vinden in de tekst 

van het ingediende amendement. Wel moet ervoor gewaakt worden dat reserves niet te groot 

worden.  

De heer Strijbosch is met de heer Van Bree van mening dat de uitbetaling van pgb’s beter 

dichter bij de inwoners georganiseerd kan worden. Hij informeert naar de beweegredenen voor 

de gekozen verdeelsleutel van het overschot.  

 

De voorzitter schorst vervolgens de vergadering. 

De voorzitter heropent de vergadering.  

Wethouder Meulensteen geeft antwoord op enkele technische vragen. De overige vragen van 

technische aard zal hij in de commissie Algemene Zaken beantwoorden. 
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Hij merkt op dat het college scherp let op mogelijke kredietoverschrijdingen en altijd zal 

proberen om de raad hier zo snel mogelijk over te informeren.   

Wethouder Buter beantwoordt eveneens enkele technische vragen. Zij zegt toe in de commissie 

Algemene Zaken een toelichting te zullen geven op de gestelde vraag over de 

wachtgelduitkeringen. Wat betreft de opmerkingen en vragen over de voorzieningenclusters 

merkt zij op dat de accountant alleen heeft gekeken naar de jaarschijf 2015. Binnenkort zal een 

financieel totaaloverzicht aan commissie en raad worden voorgelegd.  

Wethouder Briels merkt op dat overschotten op de jaarrekening in zijn algemeenheid naar de 

algemene reserve gaan. Omdat de transities nog maar net zijn doorgevoerd en er in de 

komende jaren nog meer kortingen worden verwacht stelt het college voor om 1 miljoen euro te 

reserveren ten behoeve van de Decentralisaties sociaal domein. Hij verwacht dat dit voldoende 

zal zijn. Hij acht het niet verstandig om meer middelen hiervoor te reserveren omdat het geld 

dan wordt vast gezet voor een bepaald doel en niet voor iets anders kan worden aangewend. De 

zorgen die er leven over een mogelijk tekort aan geld voor de zorg deelt hij niet. Inwoners met 

een beschikking krijgen gegarandeerd de zorg waar ze recht op hebben. In de commissie 

Sociaal Domein zal hij het saldo van programma 3 (gezondheid en zorg) nader toelichten. Hij 

verwacht dat het budget ook dit jaar waarschijnlijk toereikend zal zijn. 

Wethouder Van Zeeland stelt dat het college hecht aan goede speeltoestellen voor de kinderen 

van Laarbeek. Vandaar de voorgenomen reservering. 

De heer R. Verschuren is niet overtuigd door de argumenten van wethouder Briels en is van 

mening dat de beoogde reserve van 1 miljoen euro onvoldoende zal zijn. 

Mevrouw Van der Zanden merkt naar aanleiding van het antwoord van wethouder Buter over de 

kredieten voor de voorzieningenclusters op dat voor ieder voorzieningencluster een apart krediet 

is gevoteerd en dat de raad nooit heeft besloten dat restant kredieten van de clusters ook 

ingezet kunnen worden voor andere clusters. 

Wethouder Buter geeft aan dat zij hierover graag in gesprek gaat met commissie en raad als 

alle feiten bekend zijn. Over het totaal bezien worden dikke zwarte cijfers geschreven. 

Naar aanleiding van een onduidelijkheid in het geconstateerde overschot op programma 3 

(gezondheid en zorg) wordt de vergadering op verzoek van de heer R. Verschuren geschorst. 

De voorzitter heropent de vergadering. 

 

Wethouder Briels geeft nog een korte toelichting op het rekeningresultaat binnen het sociaal 

domein van 1,3 miljoen euro. Het totale resultaat van de jaarrekening bedraagt 1,5 miljoen 

euro. Hij blijft erbij dat een reservering van 1 miljoen euro ten behoeve van het sociaal domein 

voldoende is en ontraadt dan ook het amendement. 

De heer R. Verschuren acht het van wezenlijk belang dat geld van de zorg ook in de zorg blijft. 

Hij stelt daarom namens zijn fractie het volgende gewijzigde amendement voor.  

Hierin wordt voorgesteld om het saldo van de programmarekening 2015 als volgt te verdelen: 

- Een reserve te vormen ten behoeven van de Decentralisaties in het sociaal domein. 

- € 1.314.000,- van het resultaat 2015 van de rekening van baten en lasten toe te voegen 

de reserve “Decentralisaties sociaal domein”. 

- € 47.420,- van het resultaat 2015 van de rekening van baten en lasten toe te voegen 

aan het budget 2016 'speeltoestellen' voor onderhoud speeltoestellen. 

- Het restant van het rekeningsaldo € 199.632,- van het resultaat 2015 van de rekening 

van baten en lasten toe te voegen aan de Algemene Reserve.  
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De voorzitter brengt het amendement in stemming. 

Voor het amendement stemmen de fracties van PNL, De Werkgroep, ABL, CDA en Fractie Frans 

Biemans. Tegen het amendement stemt de fractie van de PvdA.  

De voorzitter stelt vast dat het amendement met 16 stemmen voor en 1 stem tegen is 

aangenomen.  

Vervolgens brengt de voorzitter het geamendeerde voorstel in stemming. 

Met het voorstel tot vaststelling van de Programmarekening 2014 en de verdeling van het 

rekeningresultaat, zoals bij amendement besloten, wordt door de raad unaniem ingestemd.  

 

7. Voorstel tot vaststelling van de 1e Tussenrapportage 2016. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

8. Voorstel tot vaststelling van de Kadernota 2017. 

De algemene beschouwingen over de kadernota worden afgetrapt door de heer Straatman 

namens PNL. Vervolgens geven de heer Gruijters namens de Werkgroep, de heer Biemans 

namens de Fractie Frans Biemans, de heer Van der Heijden namens het CDA, de heer Strijbosch 

namens de PvdA en de heer R. Verschuren namens ABL hun beschouwingen over de Kadernota. 

De teksten van de beschouwingen zijn als bijlagen bij deze besluitenlijst gevoegd. 

 

De heer Van der Heijden dient tijdens zijn betoog een amendement in op de kadernota 2017 

waarin hij voorstelt om de opsomming van speerpunten in de Ontwikkelagenda op pagina 4 van 

de kadernota 2017 te wijzigen als volgt: 

Het speerpunt ‘de vertaling van de Omgevingswet’ wordt vervangen door het speerpunt ‘de 

inhoudelijke vernieuwing van de WMO’. 

Het amendement is als bijlage bij deze besluitenlijst gevoegd en maakt hier integraal onderdeel 

vanuit. 

 

Tijdens de beschouwingen worden de volgende moties ingediend. Deze moties zijn als bijlage bij 

deze besluitenlijst gevoegd en maken hier integraal onderdeel vanuit. 

 

Motie 1 PNL 

De fractie PNL wil dat de raad het college verzoekt om: 

- Te onderzoeken hoe de termijn van ‘de maand juni´ als criterium voor de Juni Watermaand-

subsidie kan worden verruimd.  

- Hierbij in het kader van participatie ook de organisatoren van watermaand-evenementen bij te 

betrekken. 

 

Motie 2 PNL 

De fractie PNL wil dat de raad het college verzoekt: 

Om met bouwstenen te komen zodat in gezamenlijkheid, college en gemeenteraad, keuzes 

gemaakt kunnen worden voor evenwichtige bezuinigingen, ombuigingen, veranderingen van 

uitgaven, etc. Waarbij uitdrukkelijk ook de tarieven van de OZB betrokken wordt.  
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En verzoekt het college tevens om dit voortvarend uit te voeren zodat de eerste aanzetten van 

dit ombuigingsprogramma bij de vaststelling van de begroting 2017 meegenomen kunnen 

worden.  

Motie 3 PNL 

De fractie PNL wil dat de raad het college verzoekt: 

Een nieuwe grondprijs van bouwkavels ter besluitvorming aan de raad voor te leggen, waarbij  

de ruimte die is ontstaan door het fors minder toeschrijven van rente op de grondexploitaties, 

volledig ten goede komt aan het verlagen van de grondprijs voor bouwkavels.   

 

Motie 4 PNL 

De fractie PNL wil dat de raad het college verzoekt: 

Om zo snel mogelijk met plannen te komen om zorg te dragen voor voldoende woningbouw in 

Aarle-Rixtel. Met daarbij extra aandacht voor de starters – sociale huur en koop - op de 

woningmarkt.  

 

Motie 1 CDA  

De fractie CDA wil dat de raad het college verzoekt: 

om bij het provinciale bestuur de nadrukkelijke wens van de Laarbeekse gemeenteraad voor een 

verbreding van de N279 met ongelijkvloerse kruisingen kenbaar te maken. 

 

Motie 2 CDA  

De fractie CDA wil dat de raad het college opdraagt: 

alles in het werk stellen om voor 1 januari 2017 een nieuwe Woonvisie aan de raad voor te 

leggen; 

Het college moet daarvoor gemeentebreed onderzoeken: 

- Wat de huidige woningsamenstelling is; 

- Wat de effecten zijn van de demografische ontwikkelingen in de komende 20-30 jaar; 

- Wat de gewenste woningsamenstelling de komende 20-30 jaar is; 

- Of de woningtypen in de bestaande en nieuwbouwplannen nog aansluiten bij de gewenste 

woningsamenstelling; 

- Of binnen Laarbeek in de toekomst woonblokken of –wijken  potentieel leeg komen te staan 

omdat de woningen niet aangepast kunnen worden naar de het gewenste woningtype of niet 

verkoopbaar zijn. 

 

Motie 3 CDA  

De fractie CDA wil dat de raad het college opdraagt: 

alles in het werk stellen om voor 1 oktober 2016 een overzicht van de huidige verkeerssituatie 

met knelpunten per kern te beschrijven en aan de raad voor te leggen. 

 

Motie PvdA 

De fractie PvdA wil dat de raad het college opdraagt: 

om duurzame landbouw en duurzame veeteelt te verankeren in het nog uit te werken 

duurzaamheidsprogramma. 

 

Motie 1 ABL 
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De fractie ABL wil dat de raad het college verzoekt tot: 

Het betrekken van (sport)verenigingen e.d. bij de integratie en maatschappelijke begeleiding 

van statushouders en/of vluchtelingen. 

Motie 2 ABL 

De fractie ABL wil dat de raad het college verzoekt tot: 

Het uitwerken van diverse, realistische opties, inclusief financiële beoordeling met betrekking tot 

de verkeersproblematiek rondom de N615 

 

Motie 3 ABL 

De fractie ABL wil dat de raad het college verzoekt: 

Een integrale onderwijsvisie te ontwikkelen in samenspraak met de onderwijsinstellingen binnen 

Laarbeek, de gemeenten waarvan leerlingen uit die gemeenten gebruik maken van het 

onderwijsaanbod in Laarbeek, en eventueel onderwijsinstellingen in de regio, die een direct 

effect ervaren van de keuzes van leerlingen voor onderwijs in Laarbeek. Het streven is om de 

integrale onderwijsvisie vast te stellen in deze raad, vóór de behandeling van de kadernota 2018 

of eerder. 

 

Motie 4 ABL 

De fractie ABL wil dat de raad het college verzoekt tot: 

Het definiëren van een ambitie zodat Laarbeek qua footprint gaat behoren tot de top 50 / 100 

van Nederland. Zo garanderen we dat Laarbeek tot een van de meest duurzame gemeentes van 

Nederland gaat behoren. 

 

Motie 5 ABL 

De fractie ABL wil dat de raad het college verzoekt tot: 

het jaarlijks toekennen van een award voor de meest duurzame / groene burger / organisatie of 

bedrijf van Laarbeek. En vraagt het college dit verder uit te werken. 

 

Motie 6 ABL 

De fractie ABL wil dat de raad het college verzoekt om: 

Te komen met alternatieve voorstellen voor de structurele dekking vanaf 2020 voor een gelijk 

bedrag van ca. 124.000 euro. Om zodoende de voorgestelde OZB verhoging van 2020 te 

kunnen verwijderen uit de definitieve begroting. 

 

De voorzitter schorst de vergadering.  

De voorzitter heropent de vergadering waarna de collegeleden achtereenvolgens ingaan op de 

beschouwingen en de gestelde vragen. 

 

Als eerste reageert wethouder Meulensteen op de beschouwingen. Hij beantwoordt een aantal 

vragen en geeft een toelichting op de voorgenomen activiteiten die de verkoop van 

bedrijventerreinen op Bemmer IV moet bevorderen. Met dat oogmerk wordt de ambtelijke 

organisatie met 1 fte uitgebreid. Hij is blij met de brede steun voor de invoering van een 

ondernemersfonds waarin de gemeente faciliterend optreedt. Doel van het fonds is om de 

economische slagkracht van Laarbeek te vergroten. Naar aanleiding van de motie van de fractie 

PNL over een grondprijsverlaging merkt hij op dat een verhoging van de grondprijs op dit 



 8/12 

moment meer voor de hand zou liggen. Hij wijst er bovendien op dat met veel kopers is 

afgesproken dat de gemeente een vergoeding betaalt als de grondprijs binnen 5 jaar wordt 

verlaagd. Een verlaging zou dus onlogisch zijn. Het college beschouwt de OZB zeker niet als 

sluitpost van de begroting. Hij wijst op het feit dat een jaarlijkse  verhoging met 3 % al 

jarenlang gebruikelijk is. Uiteraard blijft de focus gericht op potentiële 

bezuinigingsmogelijkheden in de organisatie maar de rek is er uit. Hij brengt tot slot in 

herinnering dat Laarbeek binnen de Peel de gemeente is met de laagste woonlasten en toch 

over een hoog voorzieningenniveau beschikt. 

 

Wethouder Briels  geeft aan dat de uitwerking van de visie over de ontwikkeling van de kop van 

Aarle-Rixtel in de loop van dit jaar zal verschijnen.  

De zorgen over de werkdruk die het passend onderwijs met zich meebrengt deelt hij. Het is 

weliswaar een hele opgave voor het onderwijs maar van echte knelpunten is in Laarbeek nog 

geen sprake. Daar waar mogelijk wordt het onderwijs door de gemeente hierin gefaciliteerd. 

Hij wijst erop dat Laarbeek en de plattelandsgemeenten in zijn algemeenheid, het goed doen op 

gebied van het sociaal domein. We staan dichter bij onze inwoners en kunnen ze goed en 

efficiënt bedienen. 

Wat betreft de motie van de PvdA over verduurzaming van de landbouw en veeteelt merkt hij 

op dat de gemeente hier slechts een beperkte invloed op heeft. Voor zover mogelijk is hier 

aandacht voor. Hij verwijst naar het programma duurzaamheid (Laarbeek Gloeit) waar op dit 

moment aan wordt gewerkt. Ten aanzien van een aantal van de overige moties merkt hij op dat 

deze neigen naar sturing van bovenaf. Daarmee dreigen we mensen voor de voeten te lopen. 

Het college neemt de moties zeker mee in het achterhoofd en zullen deze bespreken met de 

klankbordgroep. 

Ten aanzien van de motie van ABL over de footprint wijst hij op de grilligheid van zogenaamde 

duurzaamheidsranglijstjes. Laarbeek kiest ervoor om zich hierdoor niet te laten leiden. Het is 

geen vooropgezet doel om hierop een bepaalde positie te bereiken. De inwoners van Laarbeek  

bepalen uiteindelijk of het project succesvol is of niet. 

De motie van de fractie PNL over juni watermaand zal hij bespreken met de organisatoren.  

Er bestaat volgens hem al een inhoudelijke visie op onderwijs in Laarbeek. In overleg met het  

OGOO wordt gewerkt aan een herijking van een bestuurlijke opdracht die in oktober 2016 wordt 

afgerond en daarna door hem aan de commissie zal worden voorgelegd. 

Wat betreft het amendement van de fractie CDA stelt hij voor om dit speerpunt extra toe te 

voegen aan de ontwikkelagenda.   

 

Wethouder Van Zeeland  geeft aan dat het college zich in het bereikbaarheidsakkoord sterk 

heeft ingezet voor de belangen van Laarbeek. Dit heeft geleid tot een akkoord waar we ons in 

kunnen vinden. Wel is er regionaal afgesproken om op basis van feiten te oordelen en de 

onderzoekscijfers als uitgangspunt te nemen voor de te maken keuzes. Wanneer die 

berekeningen aantonen dat er nut en noodzaak bestaat voor 2 x 2 rijbanen, dan zal daar ook 

voor worden gekozen. De uitkomst van het onderzoek is leidend hierin. 

Wat betreft de bereikbaarheidsagenda merkt hij op dat er een werkgroep is geformeerd die in 

de komende maanden een financiële uitwerking zal opstellen van de verschillende maatregelen.  

Zodra er meer duidelijkheid is over de onderzoeken en de voortgang van het proces zal het 

college dit via de commissie of via een raadsinformatiebrief kenbaar maken. 
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Ten aanzien van de ingediende moties merkt hij op dat deze ingetrokken kunnen worden omdat 

hieraan gehoor zal worden gegeven.   

Hij vraagt het CDA om de motie verbreding N279 in te trekken omdat een uitgesproken 

voorkeur voor 2 x 2 rijbanen op dit moment te ver gaat en niet in overeenstemming is met de 

afspraken die in regionaal verband zijn gemaakt. 

Naar aanleiding van de motie over het aandragen van plannen voor woningbouw in Aarle-Rixtel 

merkt hij op dat het college in de eerstkomende vergadering van de commissie Ruimtelijk 

Domein zal komen met informatie over de bouwmogelijkheden in Aarle-Rixtel. Hij wijst er dit 

verband op dat er op dit moment in Het Klavier wel mogelijkheden tot bouwen zijn. 

Het idee van de Werkgroep om een pilot te starten in Laarbeek met de zogenaamde co-

modaliteit, ofwel het stimuleren van het overstappen tussen diverse vervoersmogelijkheden om 

de eindbestemming te bereiken, zal inbrengen in het regionaal overleg. 

De aanleg van een tunnel onder het kanaal is niet in de plannen opgenomen vanwege de 

technische problemen en het daaraan verbonden prijskaartje.  

De plannen voor de verglazing van het buitengebied van oost-Brabant liggen nog steeds op 

schema en wijzen erop dat dit eind 2017 is afgerond.  

Het bod van de woningstichting ten aanzien van de woningen met nul op de meter is onderweg. 

Een aparte werkgroep is bezig om dit uit te werken voor wat betreft de koopwoningen. Hij zal 

dit in de commissie nader toelichten.   

 

Wethouder Buter vindt het vanzelfsprekend dat de hele samenleving en dus ook de verenigingen 

worden betrokken bij de integratie van statushouders. Natuurlijk is ook een goede communicatie 

belangrijk bij de invoering van de participatieverklaring. 

Wat betreft de ontwikkelagenda voor de sportverenigingen zal het college nadrukkelijk vooraf 

informatie ophalen bij de verenigingen zelf.  

Ten aanzien van de ambtelijke organisatie meldt zij dat er gewerkt wordt aan een strategisch 

HRM beleid waarin ook het vraagstuk van de vergrijzing wordt meegenomen. Verder merkt ze 

op dat er na de zomer wordt gestart met het inhuren van twee jonge trainees.  

Tot slot merkt zij op dat er via het Werkbedrijf Atlant de Peel in mogelijkheden tot beschut werk 

wordt voorzien.  

 

De voorzitter reageert als laatste op de beschouwingen. Hij geeft een korte toelichting op de 

ontwikkelingen ten aanzien van de politieplannen en de reorganisatie van de politie. Hij zal 

toetsen of de navigatiesystemen van de GGD ook voldoen als het gaat om een tijdige 

bereikbaarheid van het buitengebied van Laarbeek. Wat betreft een goede informatievoorziening 

voor de ouderen die niet digitaal zijn onderlegd merkt hij op dat hier via dorpsondersteuners en 

cliëntondersteuners aandacht voor bestaat.  

De voorzitter schorst vervolgens de vergadering. 

De voorzitter heropent de vergadering.  

 

Mevrouw Van der Zanden geeft aan dat zij het noodzakelijk vindt om op korte termijn, op basis 

van voorstellen van het college, met de raad van gedachten te wisselen over de financiën van 

de gemeente en de sturingsmogelijkheden hierin. Om die reden wil zij de motie die hierop 

betrekking heeft toch handhaven. Ook de motie over de verlaging van de grondprijs wordt 
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gehandhaafd omdat zij het belangrijk vindt om een herberekening uit te voeren op basis van de 

gewijzigde rentetoerekening. 

De motie van ABL om af te zien van de ozb-verhoging in 2020 wordt door haar fractie gesteund.  

De motie van de PvdA over verduurzaming van de landbouw en veeteelt wordt niet gesteund 

omdat de eigen bedrijfstak hier al mee bezig is. 

De heer Straatman is het eens met de uitleg van de wethouder en ziet daarom geen reden om 

de motie van ABL over de footprint over duurzaamheid te steunen. 

De heer Hendriks maakt kenbaar dat zijn fractie de motie over woningbouwmogelijkheden in 

Aarle-Rixtel wil handhaven omdat er geen reële bouwmogelijkheden zijn voor starters. 

De heer Gruijters stelt voor om de behandeling van bouwlocatiestudie in de commissie 

Ruimtelijk Domein even af te wachten. Mocht die onvoldoende beantwoorden aan de wensen 

van de raad dan kan er daarna alsnog een motie worden ingebracht die dan waarschijnlijk door 

de hele raad wordt gedragen.  

De heer Hendriks stelt dat in dat geval zijn fractie de motie intrekt.  

De heer De Groot wil dat de motie over juni watermaand in stemming wordt gebracht om de 

toezegging van de wethouder te bekrachtigen. 

De heer T. Brouwers vindt de motie van ABL over een duurzaamheid award sympathiek maar in 

zijn ogen is deze overbodig. De motie van ABL over de onderwijsvisie werkt vertragend voor de 

bestaande huisvestingsproblematiek en wordt daarom door zijn fractie niet gesteund. De motie 

van het CDA over de bereikbaarheid en de verbreding van de N279 zal zijn fractie wel steunen.  

De heer Gruijters pleit voor om extra woningcontingenten om extra druk op de woningvoorraad 

te voorkomen. Ook vraagt hij aandacht voor voldoende financiële middelen ten behoeve van de 

leefbaarheid rondom de verschillende verkeersstromen.  

De heer Biemans pleit nogmaals voor ondertunneling van de Beekse brug. 

De heer Van der Heijden vraagt de wethouder of hij kan bevestigen dat als het onderzoek nut 

en noodzaak aantoont van 2 x 2 rijstroken, dat de uitvoering daarvan dan ook financieel 

haalbaar en realiseerbaar zal zijn. In dat geval zal hij de motie intrekken. 

De motie over de woonvisie handhaaft hij omdat de wethouder niet op heeft gereageerd.  

De motie over de bereikbaarheidsagenda is overgenomen en zal hij daarom intrekken. 

Het amendement is door het college overgenomen en kan daarom ook vervallen. 

De heer Strijbosch is bereid de motie over een duurzame landbouw en veeteelt in te trekken als 

de wethouder toezegt zich hiervoor hard te maken. 

Mevrouw Slaets heeft nog geen antwoord gehad op het verzoek om de meicirculaire te 

verwerken in een 2e versie van de kadernota.  

De motie over het betrekken van verenigingen bij de integratie van vluchtelingen kan gelet op 

de toezegging van de wethouder worden ingetrokken. Datzelfde geldt voor motie 2 over het 

uitwerken van diverse, realistische opties, inclusief financiële beoordeling met betrekking tot de 

verkeersproblematiek rondom de N615. 

De moties 3, 4 en 5 van haar partij worden eveneens ingetrokken. 

Motie 6 over het schrappen van de ozb verhoging in 2020 wordt ingetrokken als de wethouder 

toezegt nogmaals te kijken naar mogelijkheden om via andere maatregelen het gewenste effect 

te bereiken. 

Wethouder Meulensteen zal het verzoek om een aangepaste kadernota naar aanleiding van de  

meicirculaire bespreken met de organisatie. Ten aanzien van motie 6 over het schrappen van de 
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ozb verhoging in 2020 zegt hij toe nogmaals te onderzoeken of er alternatieve maatregelen 

genomen kunnen worden om hetzelfde effect te bereiken.  

Voor mevrouw Slaets is dat reden om ook motie 6 in te trekken. 

Wethouder Van Zeeland ontraadt de motie van het CDA over de verbreding van de N279 omdat 

hij anders hierover opnieuw in overleg moet treden met de partners in de regio. Dan bestaat het 

risico dat partijen afhaken en dat de provincie een verbinding van 2 x 1 rijstrook als 

uitgangspunt zal nemen. Verder zal hij zich inspannen om alle relevante informatie die nodig is 

voor het opstellen van een goede woonvisie, te verzamelen. 

De heer Van der Heijden kan zich vinden in de antwoorden van de wethouder en trekt de moties 

over de N279 en de woonvisie in. 

Wethouder Briels onderschrijft de intentie van de motie van de PvdA over de verduurzaming van 

landbouw en veeteelt van harte maar wil de uitwerking niet van bovenaf opleggen. Deze 

beweging dient van onder op te komen. 

De heer Strijbosch kan zich hierin vinden en trekt zijn motie in.  

 

De voorzitter brengt vervolgens de kadernota in stemming.  

Mevrouw Van der Zanden legt een stemverklaring af waarin zij aangeeft dat haar fractie instemt 

met de kadernota met inachtneming van de gemaakte financiële opmerkingen in de algemene 

beschouwingen. 

Alle fracties stemmen vervolgens in met het voorstel tot vaststelling van de kadernota 2017 

waardoor deze unaniem is aangenomen. 

 

Vervolgens brengt de voorzitter de overgebleven moties achtereenvolgens in stemming. 

Als eerste is dat de motie van de fractie PNL over juni watermaand. 

De heer Swinkels legt een stemverklaring af waarin hij aangeeft verbaasd te zijn over het feit 

dat de motie in stemming wordt gebracht omdat deze wordt overgenomen door het college. 

Zijn fractie is voor de motie maar pleit tegelijkertijd voor steun aan andere evenementen die 

geen relatie hebben met de watermaand. 

Mevrouw Slaets is het met de heer Swinkels eens dat stemming overbodig is omdat de motie is  

overgenomen. 

Alle fracties stemmen vervolgens in met motie waardoor deze unaniem is aangenomen. 

 

Als tweede wordt de motie van de fractie PNL over de berekening van een nieuwe grondprijs in 

stemming gebracht.  

De fractie PNL stemt voor de motie. De overige fracties stemmen tegen waardoor de motie met 

8 stemmen voor en 10 stemmen tegen is verworpen. 

 

Als derde wordt de motie van de fractie PNL over het aandragen van bouwstenen voor een 

ombuigingsprogramma voor de begroting in stemming gebracht. 

De fractie PNL stemt voor de motie. De overige fracties stemmen tegen waardoor de motie met 

8 stemmen voor en 10 stemmen tegen is verworpen. 

 

9.  Herziening Exploitatieplan D’n Hoge Suute 2015. 
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Mevrouw Van der Zanden verwijst naar de parameters op pagina 17 en vraagt of het BBV hier 

nu wel of niet van toepassing is. Verder geeft zij aan dat haar fractie niet instemt met de 

opbrengstenstijging van 2 %. 

De heer J. Brouwers merkt op dat de vragen van zijn fractie zijn beantwoord en dat zij daarom 

instemmen met het voorstel.  

Wethouder Meulensteen geeft aan dat bij de start in 2015 nog gewerkt werd met een 

rekenrente van 3,5 %. In 2016 zal gewerkt worden met de nieuwe rekenrente. De 

opbrengstenstijging van 2 % is volgens hem nodig om uiteindelijk de kosten te kunnen 

verhalen.  

 

Mevrouw Van der Zanden brengt een stemverklaring uit waarin zij aangeeft dat haar fractie 

instemt met het plan met uitzondering van de opgenomen opbrengstenstijging van 2 %. 

Vervolgens brengt de voorzitter het voorstel in stemming. De raad besluit zonder hoofdelijke 

stemming conform het voorstel van burgemeester en wethouders. 

 

10. Wijziging afstemmingsverordening Participatiewet 2016. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

11. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen van de begroting 2016.  

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

12. Sluiting.  

De voorzitter beëindigt de vergadering met het sluitingswoord. 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 8 september 2016. 

 

De raad van de gemeente Laarbeek, 

 

de plv. griffier, de voorzitter, 

 

 

 

 

 

J. Sprengers F.L.J. van der Meijden 

 

 

  


